A MEIDJO fitting instructions for the new SCARPA TX PRO 2025 ‘
Consigne de montage MEIDJO pour la nouvelle SCARPA TX PRO 2025

Case 1: installation of a standard Meidjo binding without option
Cas n°1: montage d’une fixation Meidjo standard sans option

e Mounting SMALL bindings with Scarpa TX pro 2025 / Montage fixations SMALL avec les Scarpa TX pro 2025

SMALL

With standard mounting, the user cannot use the binding.
Avec un montage standard, Uutilisateur ne peut pas utiliser la fixation.

We recommend mounting and moving back the heel set by 10mm with SMALL binding.
Nous recommandons de monter et de reculer la talonniére de 10mm avec les fixations SMALL.

e Mounting LARGE bindings with Scarpa TX pro 2025 / Montage des fixations LARGE avec les Scarpa TX pro 2025

LARGE

For Large sizes, mounting remains standard.
Pour les tailles Large, le montage reste standard.




Case n°2: installation of a Meidjo binding with the low riser option

Cas n°2 : montage d’une fixation Meidjo avec loption cale basse (low riser)

With standard mounting and the low riser, the user cannot use the binding.
Avec un montage standard et la cale basse, Uutilisateur ne peut pas utiliser la fixation.

SMALL

We recommend mounting and moving back the heel set by 25mm with SMALL binding.
Nous recommandons de monter et de reculer la talonniére de 25mm avec les fixations
SMALL.

Mounting LARGE bindings with Scarpa TX pro 2025 / Montage fixations LARGE avec les Scarpa TX pro 2025

LARGE

We recommend mounting and moving back the red heel set by 175mm with LARGE binding.
Nous recommandons de monter et de reculer la talonniére rouge de 15mm avec les fixations
LARGE.




